
Rada Miasta Żagań 
Radni 

Protokół nr XI/2025 

XI Sesja w dniu 25 lutego 2025 
Obrady rozpoczęto 25 lutego 2025 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:45 tego samego 
dnia. 

I.Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
Przewodnicząca Rady Miasta otworzyła XI sesję Rady Miasta Żagań, przywitała wszystkie 
osoby uczestniczące w XI sesji Rady Miasta, poinformowała o nagrywaniu sesji oznajmiła, że 
udział w sesji jest jednocześnie akceptacją publikacji swojego wizerunku oraz przypomniała o 
przestrzeganiu rozporządzenia o ochronie danych osobowych (RODO). 

Po otwarciu nastąpiło sprawdzenie kworum. 

W posiedzeniu wzięło udział 19 radnych. 

Obecni: 
I .Krzysztof Bla jer 
2. Przemysław Bochenek 
3. Andrzej Chodań 
4. Krzysztof Dulski 
5. Katarzyna Kara 
6. Katarzyna Kazamowicz 
7. Małgorzata Klorek 
8. Adriana Kowal 
9. Sebastian Kulesza 
1 O. Mariusz Linkiewicz 
11. Piotr Łoś 
12. Marta Nadrzycka-Soczek 
13. Tomasz Nowak 
14. Krzysztof Omieljańczyk 
15. Krzysztof Sieńko 
16. Tomasz Szewczyk 
17. Krzysztof Świerzko 
18. Piotr Węglik 
19. Jakub Witek 

Nieobecni: 
1. Tomasz Kwarciński 
2. Janusz Żarski 

Kworum zostało osiągnięte. 



Po osiągnięciu kworum, Przewodnicząca Rady Miasta stwierdziła prawomocność obrad oraz 
poinformowała, że wszyscy radni zostali prawidłowo zawiadomieni o terminie sesji i otrzymali 
dokumenty, związane z proponowanym porządkiem obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
Przewodnicząca Rady Miasta Katarzyna Kara poinformowała, że Burmistrz Miasta na 
podstawie § 18 ust. 1 i §46 ust. 2 Uchwały nr L VIII/80/2018 Rady Miasta Żagań z dnia 19 
października 2018 r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Żagań o statusie miejskim, 
przedłożył wniosek o zmianę porządku obrad Sesji poprzez wprowadzenie do porządku 
obrad projektu uchwały i dwóch autopoprawek. 

Pierwsza wprowadzona autopoprawka dotyczyła projektu uchwały zmieniającej uchwałę 
budżetową na 2025 rok Gminy Żagań o statusie miejskim. 
Przewodnicząca Rady zaproponowała, aby autopoprawka została omówiona i głosowana w pkt. 
1 O ppkt "a". Propozycja została przyjęta. 

Druga wprowadzona autopoprawka dotyczyła projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnych umów dzierżawy gruntu. 
Przewodnicząca Rady zaproponowała, aby autopoprawka została omówiona i głosowana w pkt. 
1 O ppkt "f''. Propozycja została przyjęta. 

Wprowadzony projekt dotyczył projektu w sprawie przystąpienia do opracowania zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu pomiędzy ulicą Bolesławiecką i 
Żarską w Żaganiu. 
Przewodnicząca Rady Miasta zaproponowała, aby projekt uchwały został omówiony i 
głosowany w pkt. 10 ppkt "j". 
Radny Piotr Łoś zaproponował, aby projekt uchwały przenieś na kolejną sesję, gdyż radni nie 
mają dostatecznej wiedzy na temat proponowanego projektu uchwały. Ponadto radny chciałby 
szczegółowo poznać, jaka planowana tam będzie inwestycja. Burmistrz Miasta wyjaśnił, że jest 
to uchwała o przystąpieniu do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, 
który pozwoli miastu Żagań maksymalnie wykorzystać działkę na ul. Bolesławieckiej. 
Uchwała daje możliwość szybciej przeprowadzić całą procedurę i sprzedać działkę w przetargu 
nieograniczonym i zarobić pieniądze dla miasta Żagań. Planowany jest podział działki na 
działalność usługowo-handlową. 
Radny Sebastian Kulesza zapytał dlaczego wniosek wpłynął tak późno, gdyż w przypadku 
wcześniejszego wpłynięcia mógł być omawiany na posiedzeniach komisji stałych. Wyjaśniono, 
że dopiero doszło do wstępnych porozumień zainteresowanych inwestorów. 

Następnie Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania wniosku. 

Glosowano w sprawie: 
wniosku o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 
opracowania zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu pomiędzy 
ulicą Bolesławiecką i Żarską w Żaganiu. 
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Wvniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imie1me: 
ZA (15) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazamowicz, Adriana Kowal, Mariusz Linkiewicz, Marta Nadrzycka-Soczek, 
Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr 
Węglik, Jakub Witek 
PRZECIW (2) 
Sebastian Kulesza, Piotr Łoś 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Małgorzata Klorek, Tomasz Nowak 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Kwarciński, Janusz Żarski 

Wniosek został przyjęty. 

3. Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Miasta Żagań z dnia 28.01.2025 r. 
Przewodnicząca Rady poinformowała o umieszczeniu protokołu na eSesji oraz BIP. 
Brak uwag. 
Protokół został przyjęty. 
Załącznik do protokołu nr 3 

4. Sprawozdania z działalności między sesjami Komisji Stałych Rady Miasta Żagań. 
Przewodnicząca Rady poinformowała o umieszczeniu protokołów z posiedzeń komisji stałych 
na stronie eSesji i BIP. Następnie poprosiła o odczytanie protokołów. 

Radny Krzysztof Blajer podkreślił, że dotychczas nie czytano protokołów z posiedzeń 
na sesji, dlatego nie do końca radni są na to przygotowani, dlatego zaproponował zreferowanie 
protokołów przez Przewodniczących Komisji Stałych. Przewodnicząca Rady podkreśliła, że 
temat odczyiywania protokołów był poruszony na spotkaniu, które odbyło się w dniu 
11.02.2025 r. w Pałacyku, i nikt z obecnych nie wniósł sprzeciwu, dlatego też nie rozumie 
problemu ze strony radnych. Jeśli będzie potrzeba to podda wniosek pod głosowanie. 

Radny Sebastian Kulesza podkreślił, że jest za odczyiywaniem protokołów, które było 
wcześniej ustalone, nie ma z czym dyskutować tylko należy przejść do ich odczytywania bądź 
zreferowania. 

Radny Krzysztof Sieńko odnosząc się do powyższego tematu zaproponował 
głosowanie. 

Radna Małgorzata Klorek zaznaczyła, że od początku kadencji jest spór o odczyiywanie 
protokołów z posiedzeń komisji. Ze względu na starszych mieszkańców powinny być czytane, 
gdyż oglądają oni posiedzenia Rady Miasta w telewizji kablowej. 
Po dyskusji Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania wniosku o odczytywanie protokołów 
z posiedzeń Komisji Stałych. 

3 



Burmistrz Miasta zadeklarował, osobiste dostarczenie kserokopii protokołów z 
posiedzeń Komisji Stałych zainteresowanym seniorom. 

Glosowano w sprawie: 
Wniosku o odczytywanie protokołów z posiedzeń Komisji Stałych podczas sesji. 

Wyniki glosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Przemysław Bochenek, Katarzyna Kara, Małgorzata Klorek, Sebastian Kulesza, Piotr Łoś, 
Tomasz Nowak, Krzysztof Świerzko, Marta Nadrzycka-Soczek 
PRZECIW (1 O) 
Krzysztof Blajer, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kazamowicz, Adriana Kowal, Mariusz 
Linkiewicz, Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Piotr Węglik, 
Jakub Witek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Andrzej Chodań 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Kwarciński, Janusz Żarski 
Radna Marta Nadrzycka-Soczek głos oddała ustnie. 

Wniosek o odczytywanie protokołów z posiedzeń komisji stałych podczas sesn został 
odrzucony. Sprawozdania zostały przyjęte. 

5. Informacja z działalności Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych. 
Brak uwag. 
Info1macja została przyjęta. 
Załącznik do protokołu nr 5 

6. Informacja o realizacji w 2024 r. stypendiów o charakterze socjalnym. 
Brak uwag. 
Informacja została przyjęta. 
Załącznik do protokołu nr 6 

7. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Żaganiu. 
Brak uwag. 
Informacja została przyjęta. 
Załącznik do protokołu nr 7 

8. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Żagań o działalnościach podejmowanych w 
okresie międzysesyjnym. 
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Brak uwag. 
Inforrnaci a została przyjęta. 
Załącznik do protokołu m 8 

9. Informacja Burmistrza Miasta Żagań z działalności między sesjami Rady Miasta 
Żagań. 

Radny Piotr Łoś zapytał o spotkanie z Dyrektorem Spółki Dringenberg, co było 
tematem spotkania oraz czy MPOiRD będzie wykonywało prace związane z zielenią we 
własnym zakresie czy podpisując umowę z podwykonawcami. 

Radny Sebastian Kulesza zapytał o przekazanie obowiązków opieki nad cmentarzem 
Miejskiemu Przedsiębiorstwu Oczyszczania i Robót Drogowych (MPOiRD), jak wyglądało 
przekazanie, czy odbyły się spotkania, jak ustalono kwestie z tym związane. Następnie zapytał 
o stanowisko Kierownika Cmentarza, w jaki sposób została powołana osoba, czy był konkurs, 
jakie wymogi należało spełnić, jak będą wyglądały wydatki związane z utworzeniem takiego 
stanowiska, gdyż nie znalazł żadnej informacji na stronie miasta czy BIPie. Ponadto zapytał 
czy nastąpiły zmiany w Straży Miejskiej, jeśli chodzi o stanowisko komendanta. 

Burmistrz Miasta Sławomir Kowal wyjaśnił, ze spotkanie z Dyrektorem Spółki 
Dringenberg dotyczyło inwestycji i uruchomienia w tym miejscu linii MZK. Odnosząc się do 
tematu administrowania cmentarzem komunalnym Burmistrz Miasta poinformował o 
systematycznym spotykaniu się z zarządami spółek, a proces prawnego przekazania 
obowiązków spółce MPOiRD jeszcze trwa. W przypadku zatrudnienia w spółce, Burmistrz 
Miasta wyjaśnił, że spółka jest samodzielną jednostką, ma wakaty na różne stanowiska i spółka 
prawa handlowego nie ma obowiązku umieszczania na BIPie wykazu pracowników. W 
przypadku pielęgnacji zieleni zaznaczył, że na obecną chwilę bez zainwestowania w sprzęt i z 
brakiem pracowników żadna spółka sobie nie poradzi, dlatego podpisana jest jedna umowa z 
MPOiRD. 

Radny Krzysztof Blajer zapytał o spotkanie z przedstawicielami Zakładu Ubezpieczeń 
Społecznych w Żarach. Wyjaśniono, że spotkanie dotyczyło otwarcia w Żaganiu Punktu 
Obsługi Klienta, który ma się znajdować w Pałacyku przy ul. Jana Pawła II w Żaganiu. 

Informacja została przyjęta. 
Załącznik do protokołu m 9 
Przewodnicząca Rady ogłosiła 15 minutową przerwę. 

10. Uchwały. 

a) zmieniająca uchwalę budżetową na 2025 rok Gminy Żagań o statusie miejskim. 
Skarbnik Miasta omówiła wprowadzoną autopoprawkę wyjaśniając, że zmiany w planie 
wydatków dotyczą zadania p.n. Budowa strefy spotkań przy ul. Bolesławieckiej - na działce 
przy skręcie na strefę gospodarczą, dotacji dla Rodzinnych Ogrodów Działkowych „Jedność" 
Żagań na przebudowę przyłącza instalacji elektrycznej oraz zadania p.n. ,,Budowa terenu 
rekreacyjno - sportowego w rejonie ulicy Łąkowej w Żaganiu". Zmiany w planie dochodów 
dotyczą środków, które zostaną zwrócone przez Związek Powiatowo-Gminny Powiatu 

Żagańskiego po rozliczeniu rekompensaty kosztów realizacji publicznego transportu 
zbiorowego na terenie miasta Żagań za 2024 r. oraz dotacji ze środków PFRON 
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rekompensującej gminie dochody utracone z tytułu ustawowych zwolnień zakładów pracy 
chronionej z podatków lokalnych. 

Radny Sebastian Kulesza zapytał o wydatki na opracowanie programu funkcjonalno - 
użytkowego dla zadania p.n. ,,Budowa terenu rekreacyjno - sportowego w rejonie ulicy 
Łąkowej w Żaganiu". Dlaczego miasto nie wyremontuje boiska przy PSP m 5, gdyż jest tam 
miejsce spotkań, place zabaw czy siłownia plenerowa. Takie działanie rozwiązałoby kwestię 
braku miejsca rekreacyjnego w rejonie ul. Łąkowej. Radny podkreślił, że plac zabaw, siłownia 
zewnętrzna są ogólnie dostępne, gdyż siłownia powstała w ramach Budżetu Obywatelskiego i 
wymogiem było, żeby była otwarta i dostępna dla mieszkańców i w ten sam sposób można 
rozwiązać kwestię boiska. 

Burmistrz Miasta wyjaśnił, że o budowę terenu rekreacyjno - sportowego wnioskowali 
mieszkańcy, Miasto chce postawić więcej takich boisk, a ulica Rzeźnicka, Łąkowa, 
Nocznickiego są dużymi osiedlami i brakuje tam takich miejsc. Burmistrz Miasta podkreślił, 
że największym wyzwaniem w kadencji będą remonty ulic. 

Radny Tomasz Szewczyk zaznaczył, że w sprawie budowy boiska rekreacyjnego 
przeprowadzono wiele rozmów z mieszkańcami. Potrzebne jest takie miejsce, gdyż boisko przy 
PSP m 5 nie zawsze jest dostępne, chociażby z powodu realizacji programu „Aktywna Szkoła", 
w trakcie którego prowadzone są zajęcia. Priorytetem jest wybudowanie lub poszerzenie 
parkingu przy PSP m 5 w Żaganiu, remont boiska może poczekać. 

Po wyjaśnieniu Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania. 

1) autopoprawki 
Glosowano w sprawie: 
autopoprawki. 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imie1me: 
ZA (17) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazamowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Mariusz Linkiewicz, Marta 
Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, Tomasz 
Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr Węglik, Jakub Witek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Sebastian Kulesza, Piotr Łoś 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Kwarciński, Janusz Żarski 

Autopoprawki zostały przyjęte. 

Glosowano w sprawie: 
zmieniająca uchwałę budżetową na 2025 rok Gminy Żagań o statusie miejskim wraz z 
autopoprawkami. 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imiem1e: 
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ZA (17) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Mariusz Linkiewicz, Marta 
Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, Tomasz 
Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr Węglik, Jakub Witek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Sebastian Kulesza, Piotr Łoś 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Kwarciński, Janusz Żarski 

Uchwała została przyjęta wraz z autopoprawkami. 

b) w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu przy Placu Królowej Jadwigi w Żaganiu. 
Z powodu braku pytań Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania. 

Glosowano w sprawie: 
przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 
przy Placu Królowej Jadwigi w Żaganiu. 

Wyniki glosowania 
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 
KrzysztofBlajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Mariusz 
Linkiewicz, Piotr Łoś, Marta Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, Krzysztof Omieljańczyk, 
Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr Węglik, Jakub Witek 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Kwarciński, Janusz Żarski 

Uchwała została przyjęta. 

c) w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Policji Komendy 
Wojewódzkiej Policji w Gorzowie Wielkopolskim. 
Z powodu braku pytań Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania. 

Glosowano w sprawie: 
przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Policji Komendy Wojewódzkiej 
Policji w Gorzowie Wielkopolskim. 

Wyniki glosowania 
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Mariusz 
Linkiewicz, Piotr Łoś, Marta Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, K..rzysztof Omieljańczyk, 
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Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr Węglik, Jakub Witek 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Kwarciński, Janusz Żarski 
Uchwała została przyjęta. 

d) w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Państwowej 
Straży Pożarnej przy Komendzie Wojewódzkiej Państwowej Straży Pożarnej w 
Gorzowie Wielkopolskim. 
Z powodu braku pytań Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania. 

Glosowano w sprawie: 
przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej przy 
Komendzie Wojewódzkiej Państwowej Straży Pożarnej w Gorzowie Wielkopolskim. 

Wyniki glosowania 
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imie1me: 
ZA (19) 
K.rzysztofBlajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Mariusz 
Linkiewicz, Piotr Łoś, Marta Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, Krzysztof Omieljańczyk, 
Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr Węglik, Jakub Witek 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Kwarciński, Janusz Żarski 

Uchwała została przyjęta. 

e) zmieniająca uchwałę Nr X/112/2025 Rady Miasta Żagań z dnia 28 stycznia 2025 r. w 
sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy gruntu. 
Z powodu braku pytań Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania. 

Glosowano w sprawie: 
zmieniającej uchwałę Nr X/112/2025 Rady Miasta Żagań z dnia 28 stycznia 2025 r. w 
sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy gruntu. 

Wyniki glosowania 
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imie1me: 
ZA (19) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Mariusz 
Linkiewicz, Piotr Łoś, Marta Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, Krzysztof Omieljańczyk, 
Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr Węglik, Jakub Witek 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Kwarciński, Janusz Żarski 

Uchwała została przyjęta. 

8 



f) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy gruntu. 
Naczelnik Wydziału Gospodarowania Mieniem Krzysztof Kamień omówił wprowadzoną 
autopoprawkę wyjaśniając, że zmiany dotyczyły błędnego wpisu numeru działki oraz 
położenia działki nieruchomości. Po omówieniu Przewodnicząca rady przeszła do głosowania 
autopoprawki oraz projektu uchwały. 

1) autopoprawki 
Głosowano w sprawie: 
autopoprawki. 

Wyniki glosowania 
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Mariusz 
Linkiewicz, Piotr Łoś, Marta Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, Krzysztof Omieljańczyk, 
Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr Węglik, Jakub Witek 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Kwarciński, Janusz Żarski 

Autopoprawki została przyjęta. 

Glosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy gruntu wraz z autopoprawkami. 

Wyniki glosowania 
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 
KrzysztofBlajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazamowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Mariusz 
Linkiewicz, Piotr Łoś, Marta Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, Krzysztof Omieljańczyk, 
Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr Węglik, Jakub Witek 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Kwarciński, Janusz Żarski 

Uchwała została przyjęta wraz z autopoprawkami. 

g) w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych udzielanych z budżetu miasta dla 
Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Żaganiu na rok 2025. 
Z powodu braku pytań Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
ustalenia stawek dotacji przedmiotowych udzielanych z budżetu miasta dla Zakładu 
Gospodarki Mieszkaniowej w Żaganiu na rok 2025. 

Wyniki glosowania 
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ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Krzysztof Bla jer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Mariusz 
Linkiewicz, Piotr Łoś, Marta Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, Krzysztof Omieljańczyk, 
Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr Węglik, Jakub Witek 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Kwarciński, Janusz Żarski 

Uchwała została przyjęta. 

h) zmieniająca uchwalę w sprawie powołania Stałych Komisji Rady Miasta Żagań 
(P.W.). 
Z powodu braku pytań Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania. 

Glosowano w sprawie: 
zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Stałych Komisji Rady Miasta Żagań (P.W.). 

Wyniki glosowania 
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Mariusz 
Linkiewicz, Piotr Łoś, Marta Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, Krzysztof Omieljańczyk, 
Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr Węglik, Jakub Witek 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Kwarciński, Janusz Żarski 

Uchwała została przyjęta. 

i) zmieniająca uchwalę w sprawie powołania Stałych Komisji Rady Miasta Żagań (K.Ś.). 
Z powodu braku pytań Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania. 

Glosowano w sprawie: 
zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Stałych Komisji Rady Miasta Żagań (K..Ś.). 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Mariusz 
Linkiewicz, Piotr Łoś, Marta Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, Krzysztof Omieljańczyk, 
Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr Węglik, Jakub Witek 
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NIEOBECNI (2) 
Tomasz Kwarciński, Janusz Żarski 

Uchwała została przyjęta. 

j) w sprawie przystąpienia do opracowania zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu pomiędzy ulicą Bolesławiecką i Żarską w Żaganiu 
Radny Sebastian Kulesza zapytał, kto wnioskował o zmianę, w jakim zakresie mają być te 
zmiany przeprowadzone. 
Naczelnik Wydziału Gospodarowania Mieniem wyjaśnił, że zmiana jest inicjatywą WOM. 
Zakres zmiany dotyczy dopuszczenia możliwości podziału działki, gdyż obecnym miejscowym 
planie zagospodarowania przestrzennego jest zapis, który nie dopuszcza podziału 
wymienionych nieruchomości, a uregulowania linii zabudowy na wskazanej nieruchomości są 
niekorzystne. 

Glosowano w sprawie: 
przystąpienia do opracowania zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
terenu pomiędzy ulicą Bolesławiecką i Żarską w Żaganiu. 

Wyniki glosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
KrzysztofBlajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Adriana Kowal, Mariusz Linkiewicz, Marta Nadrzycka-Soczek, 
Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr 
Węglik, Jakub Witek 
PRZECIW (2) 
Sebastian Kulesza, Piotr Łoś 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Małgorzata Klorek, Tomasz Nowak 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Kwarciński, Janusz Żarski 

Uchwała została przyjęta. 

11. Wolne wnioski i informacje. 
Przewodnicząca poprosiła o zabranie głosu mieszkankę Żagania, która wcześniej poprosiła o 
możliwość udzielenia jej głosu podczas sesji. 

Mieszkanka w pierwszej kolejności zwróciła się do radnego Sebastiana Kuleszy w 
sprawie wpisów na portalu społecznościowym oraz działań podczas poprzedniej kadencji. 
Przewodnicząca Rady zwróciła mieszkance uwagę, aby przedstawiła problem z którym 
przyszła. Mieszkanka poruszyła temat Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej (ZOM). 

Następnie radna Adriana Kowal odczytała oświadczenie dotyczące hejtu w internecie, 
w celu ustosunkowania się do obecnej sytuacji. 

Radny Piotr Łoś zapytał o środki finansowe tytułem odszkodowania popowodziowego, 
jaką przyznano kwotę i na co zostało wydatkowane, z podaniem kwot. 

Radny Sebastian Kulesza odniósł się do słów mieszkanki Żagania. Ponadto zapytał jak 
to jest, że od tak długiego czasu Burmistrz nie ogłosił żadnego konkursu, ani nie wyłonił 
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dyrektora pałacu. Następnie zapytał o zatrudnienie Zastępcy Burmistrza, który jest także 
pracownikiem jednostki podległej. 

Burmistrz Miasta wyjaśnił, że nikt nie traci na łączeniu funkcji Naczelnika Wydziału 
Promocji z funkcją Dyrektora Żagańskiego Pałacu Kultury. Zatrudnienie Zastępcy Burmistrza 
odbywa się zgodnie z obowiązującym prawem. Następnie podkreślił, że w wielu etatach będzie 
łączenie funkcji z powodu rynku pracy. W przypadku Komendanta Straży Miejskiej od 12 lat 
było to pełnienie obowiązków Komendanta SM. Odnosząc się do informacji w przestrzeni 
publicznej Burmistrz Miasta podkreślił, iż bardzo dobrze współpracowało się jemu z 
Przewodniczącą Rady, dlatego poprosił o podniesienie ręki w celu potwierdzenia wotum 
zaufania wobec jej osoby. 

Radna Małgorzata Klorek zapytała o objęcie stanowiska Komendanta Straży Miejskiej 
o sytuację dyrektora PSP m 1 w Żaganiu. 

Zastępca Burmistrza Barbara Starczewska wyjaśniła, że jest po rozmowie z dyrektorem 
i w stałym kontakcie z osobą, która jego zastępuje, dlatego też nie życzy sobie żadnych 
insynuacji, oby jakiekolwiek sprawy dzieliły ją z dyrektorem. 

Radny Sebastian Kulesza zaznaczył, że powyższy temat był poruszony podczas 
posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury, czy niepokojący jest fakt, że w trzech placówkach nie 
ma dyrektora. Ponadto poruszył temat oświadczenia Burmistrza w sprawie rezygnacji z funkcji 
Przewodniczącej Rady. 

Radny Tomasz Szewczyk odniósł się do słów radnej Małgorzaty Klorek podkreślając, 
że o sprawach prywatnych dyrektora radna nie ma prawa mówić publicznie. 

Radny Krzysztof Sieńko nawiązując do dyskusji podczas posiedzenia Komisji Oświaty 
i Kultury podkreślił, że nie ma żadnego konfliktu między dyrektorami szkół, a organem 
prowadzącym. 
Radny Krzysztof Blajer poprosił radnych o trzymanie się statutu i protokołu. 

Radna Marta Nadrzycka-Soczek podkreśliła, że każdy ma prawo powiedzieć co na dany 
temat myśli. Uważa, że należy oceniać radnych po działaniach, po skutkach. Na koniec 
poinformowała o zaproszeniach na Festiwal Neuroróżnorodności, który odbędzie się w 
Żaganiu, jak również powiedziała o ciągłej współpracy z Burmistrzem, z Urzędem Miasta 
pomimo różnych sugestii czy plotek. 

Burmistrz Miasta Sławomir Kowal podkreślił, że wszystkich łączy Żagań i należy 
pracować na jego rozwój. 

Radna Małgorzata Klorek zapytała czy od kolejnej sesji będą odczytywane protokoły z 
posiedzeń komisji. 

Przewodnicząca Rady Katarzyna Kara poinformowała o kolejnym posiedzeniu, które 
planowane jest na 25 marca 2025 r., w Żagańskim Pałacu Kultury w sali Kurlandzkiej. 

12. Zamknięcie sesji. 
Przewodnicząca Rady Miasta Żagań zamknęła XI sesję Rady Miasta Żagań. 

Przewodnicząca 
R~J .. rcM-f\ePĄcA 

UowN:U j(~J-(v~s!f ?,agań 
Przygotował(a)~Ś~ Kata'r?/na~t,t.,{.Q_ 

11 ttps://zagan .cscsj a. pl,,ęa,~00s 1Jffffi1i'!x i asesj aaradyam i astaa%C5 %BCaga%C5%84azadn i aa25022025 acz I . h tm 
https://zagan.esesja.p1/transmisja/64994/xiasesjaaradyamiastaa%C5%BCaga%C5%84azadniaa25022025acz2.htm 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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